
Referat skolebestyrelsesmøde 14/8 -2024 

Deltagere: 

• Ledelsesrepræsentanter: Nikolaj, Mette, Michael 

• Medarbejderrepræsentanter: Susanne, Lasse 

• Elevrådet: Magne 

• Forældrerepræsentanter: Marie, Kasper, Maria,  

Referent: Julie 

• Nyt fra elevrådet: 
▪ Der er valg til næstformand og vi glæder os til samarbejdet med 

Magne og næstformanden 
• Nyt fra FO: 

▪ Der er lavet nyt gulv i blok A. Det er gået rigtig godt med at have de 
"små" i Hulen. Det var en omvæltning for både børn og voksne, men 
det er gået fint. 

▪ Hulen har været på koloni i Smidstrup Camping. Kolonien har været 
mobil fri, hvilket har været positivt Personalet har haft en kursus-dag i 
starten af august, hvilket har været en god dag med fagligt input. 

• Nyt fra lærerteamet: 
▪ Tine Skeldgård har været med til personalemøde som koordinator for 

samarbejdet ml. lærere og pædagoger. Det overvejes om der 
omvendt skal deltage en pædagog på et blok- møde. 

▪ Der har kun været en enkelt opsigelse i forbindelse med sommeren, 
hvilket ses rigtig positivt. 

▪ Gode tilbagemeldinger på kurset om psykologisk tryghed 
• Nyt fra ledelse: 

▪ Kriseplanen er blevet testet i forbindelse med elevs død. Det skal 
selvfølgelig evalueres, men umiddelbart har det fungeret fint. 7. 
klasserne har håndteret det flot. 

▪ Blomster kasser bliver erstattet eller renoveret og med nye blomster. 
▪ Der skal ansættes 2 nye lærere til udskolingen. Samtale torsdag 24/9 
▪ Året er desværre startet ud med 2 sygemeldinger, men de er indtil 

videre dækket i august. 
▪ F0'en har desværre også fået en opsigelse Den har været slået op og 

der kom 37 ansøgere. Der er ansat en god kandidat som især skal 
tage sig af bevægelse og aktivitet. Derudover er der ansat en yngre 
medhjælper til at være der i eftermiddags timerne. 

• Status på økonomi: 
▪ Der er et lille overskud på 200.000 fra skolen, som påtænker at gå til 

puljen for renovering af skolens legeplads. Der er kommet en mindre 
pulje på 100.000 fra Gribskov til vedligeholdelse af legepladsen. 

▪ Ved evalering af tildelings modellen ser det ud til at Bjørne høj tildeles 
færre midler, men det vides endnu ikke hvor meget. 

▪ Ved overskud af midler prioriteres midler til fornyelse i Blok B 



• Forventningsafstemningsfolder.  
▪ Mette har sammen med medarbejdere udarbejdet en folder omkring 

forventninger. Det er et ønske at bestyrelsen bakker op om folderen 
og måske udbreder det ved forældremøderne. Bestyrelsen bakker 
100 % op, men ønsker at have det på næste dagsorden og tage det 
op på et forældre forum. Dette kun for at vi sikrer at alle har læst og 
gjort tilsagn og at det er gennemarbejdet. Bestyrelsen vil gerne tease 
for udviklingen af folder og retningslinjer for forventninger ml. skole og 
hjem til de kommende forældremøder. Folderen tages tilbage i 
lærerne til gennemarbejdning. Bestyrelsen sætter det på på næste 
mødes dagsorden til grundig gennem bearbejdning. Herudover laves 
forældre forum til inddragelse af forældre i processen. 

▪ Der er 2 bestyrelses arrangementer på tegnebrættet. Dato '¼ Der er 
udarbejdet en "skole udviklingssamtale" . skole-bestyrelse-elevrådet 
forvaltningen i Inkluderende læringsmiljø er" 

• Ferieplan 
▪ Ferieplaner for de kommende 2 år er sat i høring. Der er fra 

bestyrelsens side ingen kommentarer. 

 

• Planlægning af bestyrelsen deltagelse på forældremøder: 

▪ Gennemgang af ”slides” til præsentation af skolebestyrelsen. 
▪ Planlægning af deltagelse: 

0. årgang: tirsdag 27/8: Sara 

1. årgang: onsdag 28/8 : Julie og Maria 

2. årgang: ?: Marie? 

3. årgang: 18/9 : Sara 

4. årgang: 5/9 : Maria og Kasper 17-19 

5. årgang: 19/8, 18-20: Julie 

6. årgang: Maria og Jacob 

7. årgang : 15/8: Marie, Julie og Kasper 

8. årgang: 20/8: Vælges fra 

9. årgang: 28/8: Vælges fra 

 

• Opsamling på sidste år og tanker om det kommende: 

▪ -Princip for lejr-skole 

▪ -Inkluderende læringsmiljøer 

▪ -Forventningsafstemning 

▪ -Princip for lektier 

▪ -Handleplan for adfærd og konsekvens 

 

• Emner til næste møde: 



▪ Forventningsafstemning 

 

• Konstituering: 

▪ Marie genopstiller som formand og bliver valgt 

▪ Julie opstiller som næstformand og bliver valgt. 

 

 


